



MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE

CONVENTION SUR LES CONFLITS DE LOIS EN MATIÈRE
DE FORME DES DISPOSITIONS TESTAMENTAIRES
(La Haye, le 5 octobre 1961)

Notification conformément à l'article 20 de la Convention

ADHÉSION

Albanie, 25-10-2013

Conformément à l'article 16, deuxième paragraphe, la Convention entrera en vigueur pour l'Albanie le 24 décembre 2013.

Sous les réserves suivantes:

(Traduction).

Conformément à l'article 10 de la Convention, la République d'Albanie déclare qu'elle ne reconnaît pas les dispositions testamentaires faites, en dehors de circonstances extraordinaires, en la forme orale par un de ses ressortissants n'ayant aucune autre nationalité.

Conformément à l'article 12 de la Convention, la République d'Albanie se réserve d'exclure l'application de la présente Convention aux clauses testamentaires qui, selon son droit, n'ont pas un caractère successoral.

La Haye, le 9 décembre 2013

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <http://www.minbuza.nl/depositary>

XI Forme des testaments No. 1/2013



MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE

CONVENTION ON THE CONFLICTS OF LAWS RELATING TO THE FORM OF
TESTAMENTARY DISPOSITIONS
(The Hague, 5 October 1961)

Notification pursuant to Article 20 of the Convention

ACCESSION

Albania, 25-10-2013

The Convention will, in accordance with its Article 16, second paragraph, shall enter into force for Albania on 24 December 2013.

With the following reservations:

Pursuant to Article 10 of the Convention, the Republic of Albania declares that shall not recognize testamentary dispositions made orally, save in exceptional circumstances, by an Albanian national possessing no other nationality.

Pursuant to Article 12 of the Convention, the Republic of Albania reserves its right to exclude from the application of the present Convention any testamentary clauses which, under its laws, do not relate to matters of succession.

The Hague, 9 December 2013

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <http://www.minbuza.nl/depositary>

XI Form of Wills No. 1/2013